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Hei Anne Lise 

 

Eg forstår det slik at du er saksbehandler på Førehandskonferansen i saken angående 

Parkeringshus ved Knarvik Senter. 

 

I bestillingen i fra Knarviksenterutvikling, ved Bjarte Vatnøy,  er undertegnede meldt inn 

som deltaker 2. Eg kjem ifra Livsstilsenteret Eg Er AS og det er Eg Er AS som blir leietaker 

i det, forhåpentligvis, nye «påbygget». 

 

I anledning førehandskonferansen ønsker eg å ta med meg Frode Moum som meddeltaker 

ifra Eg Er AS. Frode har god erfaring i fra lignende saker tidligere og vil således være ein 

god støttespiller for undertegnede. Håper det er i orden at Frode vert med meg i dette møtet 

sjøl om han ikkje stod oppført som deltaker i innmeldte bestilling.  

 

 

Med vennlig hilsen 

 

Espen Vågstøl 

Eg Er AS 

Tlf 97046400 

 

 

 


